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ERSÄTTARYTTRANDE 
Kommunstyrelsens sammanträde den 27 februari 2007 
§ 68 Lägesrapport om pågående förberedelser för en ny badanläggning i Tyresö 
 
Lägesrapporten togs upp i kommunstyrelsen som en informationspunkt. Detta trots att arbetet 
med förberedelser för en ny badanläggning har framskridit ganska långt. Detta utan att 
majoriteten tagit upp frågan om en beslutspunkt i kommunstyrelsen. 
 
Majoritetens avsikt med den nya badanläggningen är att pröva samma metod som vid 
byggandet av det nya äldreboendet ”Krusmyntan”. Det innebär att en privat entreprenör både 
skall bygga och driva verksamheten. 
 
Vänsterpartiet är positiva till att bygga en ny simhall. Det är något som måste ske, eftersom 
kostnaderna för att bygga om den gamla simhallen är alltför höga. Vi anser däremot att 
kommunen skall bygga och äga simhallen. Vi är däremot inte emot att någon privat 
entreprenör eller idrottsföreningar tillsammans driver den nya simhallen. 
 
Vi vill också ha en ordentlig diskussion i kommunstyrelsen och planberedningen om den nya 
simhallens placering, innan vi låter processen fortskrida alltför långt. 
 
För Vänsterpartiet 
Inger Gemicioglu 
Ersättare i Kommunstyrelsen 


